

Kokous 20.1.2016

TUHA-viitearkkitehtuuriryhmän 7. kokous

Aika: Keskiviikko 20.1.2016 klo 13.00

Paikka: TY, Feeniks-kirjasto, KH122

Paikalla:

- Antti Auer, Jyväskylän yliopisto
- Laura Himanen, Tampereen teknillinen yliopisto
- Minna Liikala, THL
- Markku Niemi, Helsingin yliopisto
- Jaakko Riihimää, Seinäjoen ammattikorkeakoulu
- Mari Riipinen, Turun yliopisto
- Tomi Rosti, Itä-Suomen yliopisto
- Walter Rydman, CSC (sihteeri)
- Anne Sunikka, Aalto-yliopisto

Asialista

1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin teknisten ongelmien jälkeen 13.30.

2. Ryhmän puheenjohtaja 2016–

Siirrettiin ryhmän puheenjohtajuus Annelle. Mari aloitti vuoden vaihteessa TUHAN koordinaatioryhmän puheenjohtajana, mutta jatkaa viitearkkitehtuuriryhmän jäsenenä.

3. Tilannekatsaus viitearkkitehtuuriin

Keskusteltiin [tilannekatsauksesta](#). Lisätään katsaukseen kevään suunnitelmat.

Päätettiin esitetyn kiinnostuksen mukaan kokonaisuuksille vastuuhenkilö viitearkkitehtuuriryhmästä. Lisäksi Walter on mukana jokaisen valmistelussa.

- Johtaminen, kehittäminen ja arviointi: Laura, Mari
- Tutkimusaineistot: Tomi
- Tiedonhaku- ja hallinta: Tomi
- Infrat: Anne
- Tutkijakoulutus: Walter

CSC:n Nestori Syynimäe tulee mukaan työhön vastuullaan yhdessä Walterin kanssa prosessikaavioiden piirtäminen.

Walter päivittää Confluncen ja jakaa linkit GoogleDrivessä oleviin materiaaleihin.

Sovittiin, että pyritään kevään aikana saamaan viitearkkitehtuurin sisältö valmiiksi. Kesän ja alkusyksyn työksi jää dokumentointi ja visuaalinen esitys. Tavoitteena on viitearkkitehtuuri, jonka yleispiirteet ymmärtää yhdestä kuvasta.

4. Tutkimuksen/tutkijan tietovirrat

TUHA-verkoston toimintasuunnitelmassa viitearkkitehtuuriryhmän toiseksi tehtäväksi on ajateltu CSC:n tutkimuksen tietovirroista tekemän selvitystyön tukemisen ja arvioinnin. Lisätietoa projektin [omilla sivuilla](#). Keskustelussa esiin nousi kaaviosta puuttuvat sairaanhoitopiirien myöntämät tutkimusluvut ja linkki THL:ään.

Keskusteltiin myös tutkimustietojärjestelmien hyödyntämisestä ja sähköisten järjestelmien kehityksen myötä toivottavasti syntyvän asiantuntijarekisterin yhteiskäytöstä. Keskustelu sivusi myös ORCID-tunnuksen yhteyttä Kansalliskirjaston Auktoriteettitietokanta Asteriin. ISNin osalta asiaa on käsitelty mm. [ORCID-selvityksessä](#) sekä [ORCIDin omilla sivuilla](#).

5. Muut esille tulevat asiat

Kevään aikataulu viitearkkitehtuurin alakokonaisuuksien työstämisen osalta selviää helmikuun alkuun mennessä. Sovittiin myös, että ryhmän kokouksille asetetaan tavoitteet ja valmistellaan kokoukset yksityiskohtaisemmin. Viitearkkitehtuuriryhmä kokoontuu kevään aikana kaksi kertaa, maaliskuussa ja toukokuun lopussa.

6. Kokouksen päätös

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.15.